



2020 Student Recruitment Notice of Jinan Thomas International School

2020年济南市托马斯 外籍人员子女学校招生简章

Jinan Thomas International School (JTIS) is a premier educational project approved by the Jinan municipal government to develop a modern international community characterized by 21st century teaching and learning. It is the only high-end international school in Jinan city, and reflects the city's goals to foster international investment and build strong educational talent from and within our community.

济南市托马斯外籍人员子女学校是济南市政府为打造“大强美富通”现代化国际大都市而确定的重点项目，是济南市目前唯一一所高端国际学校，直接服务于“双招双引”——招商引资、招才引智。



JTIS is located in the core of Jinan city— South Fenghuang Road, Hanyu District, Innovation Zone. It integrates world-renowned educational resources with outstanding internationally minded teachers to provide first-class learning experiences to the children of foreign nationals and Chinese foreign passport holders living in Jinan and/or Shandong Province. JTIS uses both high-quality integrated Chinese and international standards-based curricula to engage students in real 21st Century learning.

学校坐落于济南城市的核心——高新区汉峪区块凤凰南路，集世界名校教育资源和国内外优秀师资为一体，为济南市乃至山东省引进的海外高端人才、在济工作 / 投资 / 居住的外籍专家和工作人员之子女提供首屈一指的学习体验及高品质的中西融合国际课程和教育服务。



JTIS is now open for the 2020-2021 school year enrollment. The specific information is as follows:

学校现已面向济南市和山东省启动2020-2021学年的招生，具体信息如下：

1)▼ Number of New Student Enrollment

Grade 1: 20 students

Grade 2-3: Accepting few transfers.

Grade 4-6: If the number of students in each grade is 10 or more, those grades will be open.

招生人数:

一年级：一个班，20人。

二和三年级：接受少量转学生。

四至六年级：每年级如报名人数超过10人，可开班。

2)▼ Student Identity Requirements

• Children of foreign nationals residing legally in Shandong Province (Residence permit and passport are required)

招生对象:

• 山东省内合法居留的外籍人员子女（需提供外国人居留许可及护照）；

3)▼ Curriculum

US Common Core and IPC (International Primary Curriculum)

课程体系：美国共同课程标准和国际小学课程

• 4)▼ Teaching Faculty

• Teacher Student Ratio: 1:3

• Class Size: 20 students per class

• One homeroom teacher and one assistant homeroom teacher per class.

授课师资:

师生比: 1: 3

班额: 每班20人

双班主任制: 外籍教师为班主任，中籍教师为助理班主任

5)▼ Tuition

2020-2021 Standard: 120,000 RMB/year

学费: 2020-2021 学年为 12万人民币 / 年

6)▼ Application Methods

Fill in application form through the link or scan the QR code below

<https://thomasstaff.schoolis.cn/Form?linkId=7546>

报名方式:

通过点击下方链接或者扫描下方二维码提交相关信息

<https://thomasstaff.schoolis.cn/Form?linkId=7546>



7)▼ Campus Location 学校地址

666 Boxue Road, Innovation Zone, Jinan

济南市高新区博学路666号济南市托马斯外籍人员子女学校

8)▼ Contact Person & Information

Lucia Guo: +86 531 88257316, 17686869712(Wechat ID)

联系方式: 郭老师 0531-88257316, 17686869712(微信同号)

9)▼ School Website and Official WeChat ID

学校网址 <http://jn.thomasschools.com>

学校微信公众号: 济南托马斯 微信公众号二维码



Jinan Thomas International School 济南市托马斯外籍人员子女学校
March 1, 2020

